
nee 

nee ja 

Is het tegenwoordige tijd?  

ja 

zwak 

Is het een voltooid deelwoord? ja 

 
 
 

werkwoord 

Is het werkwoord de persoonsvorm?  

nee 

Bij ik erbij of je/jij 
erachter schrijf je 
ALLEEN de stam 
 
ik loop / loop ik / je 
ik vind / vind ik / je 
 
Bij iemand anders 
schrijf je stam + t 
 
hij loopt / loopt hij 
hij vindt / vindt hij 
 
*tip: vul het ww lopen 
in om te horen of het 
alleen de stam is of 
stam + t 
 
Bij meervoud hele ww 
 
 

Dan heb je te maken met 
de verleden tijd. Is het een 
sterk of zwak werkwoord?  

Dit zijn weet-woorden  
loop à liep 
spring à sprong 
zwemmen à zwommen 

sterk 

Schrijf de stam op van het werkwoord 
 
Staat de laatste letter van de stam wel in ’t exkofschip 
dan schrijf je de stam + te(n) 
wachten à stam = wacht, dus + te(n) à wachtte (n) 
 
Staat de laatste letter van de stam niet in ’t exkofschip 
dan schrijf je de stam + de(n) 
melden à stam = meld, dus + de(n) à meldde(n) 
 

Let op de valse S en valse F 
Klinkers tellen niet mee in ‘t exkofschip 
 

Maak het woord 
langer door het 
bijvoorbeeld in 
de verleden tijd 
te zetten om de 
laatste letter te 
horen of gebruik 
’t exkofschip 

Dan heb je te maken 
met de infinitief 
oftewel het hele 
werkwoord 
 


